
Zápis č.19/2011 
ze zasedání zastupitelstva obce Kunratice u Cvikova konaného dne 2.11.2011  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Program zasedání:  

1. Zahájení zasedání ZO 
2. Volba ověřovatelů a návrhové komise  
3. Seznámení s programem 
4. Projednání žádosti na pronájem bytu č.9 v Domě s byty pro soc.potřebné (doplněný 

bod programu) 
5. Novelizace Jednacího řádu  
6. Novelizace OZV 
7. Zpráva kontrolního výboru 
8. Zpráva finančního výboru 
9. Darovací smlouva s Krajským úřadem Libereckého kraje 
10. Seznámení s návrhem rozpočtu Sdružení Cyklostezky sv.Zdislavy 
11. Smlouva na hrobní místo a zvýšení poplatku 
12. Seznámení se zápisem dílčí kontroly 
13. Cesta u p.Rudolfa 
14. Cesta k Němcům 
15. Potvrzení Českého svazu včelařů o proinvestování dotace od obce 
16. Směrnice účtování obecního majetku 
17. Diskuze 
18. Přednesení návrhu usnesení 
19. Závěr  

 
Průběh jednání:  
 
K bodu 1:  
Zasedání ZO svolal a řídil starosta obce p.Karel Minařík.  
 
K bodu 2: 
ZO zvolilo ověřovatele zápisu ze zasedání ZO :  

R.Kettnera a P. Timu                                         Pro: 9      Proti: -    Zdrželi se: - 
ZO zvolilo návrhovou komisi ve složení:  
 M.Iwanejko a Bc.K.Hradiská        Pro: 9      Proti: -    Zdrželi se: - 
 
 

Přítomni: 9 členů ZO 
Omluveni: Haman P., 
Neomluveni: Hamanová I.,  
Hosté: J.Třísko 
  
Ověřovatelé: R.Kettner, P.Tima   
Návrhová komise:  M.Iwanejko, Bc.K.Hradiská  
Zapisovatel: Mgr.K.Minařík 
Čas zahájení: 18,00 hod. 
Čas ukončení: 20,40 hod. 
Datum vyhotovení zápisu: 2.11.2011 



K bodu 3:  
Zastupitelé obce se seznámili s předloženým programem zasedání ZO.  
Předložený program byl doplněn na návrh p.M.Iwanejka – Projednání žádosti na pronájem 
bytu č.9 v Domě s byty pro soc. potřebné (zařazeno jako bod č.4 programu)   
ZO schválilo předložený program zasedání ZO a doplněný na návrh p.Iwanejka o bod č.4 
Pro: 9                                    Proti: -                      Zdrželi se: - 
 
K bodu 4:   
P.Iwanejko předložil ZO žádost p.M.Vlčkové na pronájem bytu č.9 v čp.411. Součástí 
předložené žádosti jsou požadované podklady nutné k podepsání smlouvy o pronájmu.  
ZO rozhodlo žádosti vyhovět pod podmínkou, že žadatelka splňuje všechny kritéria pro 
uzavření nájemní smlouvy.   
Pro: 9                                    Proti: -                      Zdrželi se: - 
 
K bodu 5: 
ZO projednalo předloženou novelizaci Jednacího řádu ZO.  
P.Pavlus předložil ZO návrhy na doplnění JŘ:  

• Čl.8 bod č.3/n : „Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání“  
ZO tento návrh zamítlo  
Pro: Pavlus, Třísko                       Proti: Minařík, Tima, Bc.Hradiská, Mgr.Minařík           
Zdrželi se: Kettner, Hanáková, Iwanejko 

• Čl.8 bod 1 : „…a zvukový záznam“ 
ZO tento návrh zamítlo 
Pro: Pavlus, Třísko                       Proti: Minařík, Hanáková, Kettner, Tima, Mgr.Minařík 
Zdrželi se: Bc.Hradiská, Iwanejko 
 
ZO schválilo znění Jednacího řádu ZO Kunratice u Cvikova. JŘ vstupuje v platnost 
schválením.  
Pro: 7                                           Proti: Pavlus, Třísko,            Zdrželi se: -  
 
K bodu 6: 
ZO projednalo připomínky k návrhu Obecně závazné vyhlášky č.4 – o místním poplatku za 
užívání veřejného prostranství předložené na 17.zasedání ZO.  
ZO odložilo přijetí OZV č.4 do příštího zasedání, na kterém bude předloženo upravené znění 
vyhlášky.  
 
K bodu 7: 
P.Iwanejko přednesl ZO zprávu kontrolního výboru o plnění usnesení ZO č.1 – 12. 
(viz.Příloha č.1) 
P.Třísko vyjádřil námitky ke zprávě kontrolního výboru (viz.Příloha č.2) 
ZO vzalo námitky p.Třísky na vědomí.  
P.Pavlus požaduje projednání nápravy v nesplněných bodech usnesení,vč. návrhů opatření 
ZO odložilo přijetí zprávy kontrolního výboru a odsouhlasilo návrh starosty obce- Zpráva 
kontrolního výboru bude projednána na následujícím zasedání ZO, včetně projednání návrhu 
opatření.  
Pro odložení: 9                            Proti: -               Zdrželi se: - 
 
K bodu 8: 
Bc.K.Hradiská přednesla ZO zprávu finančního výboru (viz.Příloha č.3) 



P.Hanáková vznesla ke zprávě námitku a vyjádřila nesouhlas s uvedením svého jména ve 
zprávě, neboť není členkou výboru.  
Bc.Hradiská vzala námitku na vědomí.  
ZO odložilo přijetí zprávy finančního výboru na následující zasedání ZO.  
Pro odložení: 9                            Proti: -                    Zdrželi se: - 
 
K bodu 9: 
Starosta obce předložil ZO návrh darovací smlouvy na bezplatný převod pozemkové parcely 
č.143 o výměře 120 m2 (pozemek je zahrnut do komunikace), který je v majetku obce, na KÚ 
Libereckého kraje.  
ZO schválilo podpis darovací smlouvy.  
Pro: 9                                            Proti: -                   Zdrželi se: -  
 
K bodu10: 
Starosta obce předložil ZO návrh na začlenění obce do Sdružení Cyklostezky sv.Zdislavy.  
Podmínkou členství ve Sdružení je uhrazení členského příspěvku – 4,95Kč/občan/ročně 
ZO schválilo záměr  vstupu obce do Sdružení (prozatím bez úhrady členského poplatku). 
Další postup bude projednáván na zasedání ZO po předložení konkrétních materiálů ze strany 
Sdružení.  
Pro: 9                                            Proti: -                   Zdrželi se: -  
 
K bodu11: 
ZO projednalo úpravy náležitostí užívání hrobního místa a návrh na zvýšení poplatku za 
užívání hrobního místa.  

• Předložení návrhu smlouvy max. na 10 let na užívání hrobního místa 
ZO schválilo znění smlouvy na užívání hrobního místa s doplněním závěrů z Usnesení č.19 
(viz.níže) 
Pro: 9                                            Proti: -                   Zdrželi se: -  

• Změna výše ročního poplatku od 1.1.2012 za užívání hrobního místa z důvodu 
zvyšujících se nákladů na udržování hřbitova 

ZO schválilo roční poplatek za užívání hrobního místa ve výši 100Kč/rok.  
 Pro: 7                                            Proti: -                   Zdrželi se: Pavlus, Třísko  

• Stanovení min. lhůty pro uzavření smlouvy na užívání hrobního místa v případě 
pohřbu do země.  

ZO schválilo lhůtu 15 let jako min.dobu pro užívání hrobního místa (v případě pohřbu do 
země).   
Pro: 9                                            Proti: -                   Zdrželi se: -  

• Odpuštění doplatku pro předplacená hrobní místa.  
ZO schválilo záměr nevymáhat doplatky za užívání hrobního místa od občanů, kteří mají 
poplatek za hrobní místo zaplacen předem.  
Pro: 9                                            Proti: -                   Zdrželi se: -  

• Navýšení jednorázového poplatku za uložení zemřelého do země 
ZO zamítlo navýšení poplatku na 1 000Kč.  
Pro: Minařík, Hanáková, Iwanejko, Bc.Hradiská, Mgr.Minařík               Proti: Kettner 
Zdrželi se: Tima, Pavlus, Třísko 
 
 
 
 
 



  
K bodu12: 
Starosta obce seznámil ZO se zápisem Dílčí kontroly hospodaření obce  (viz.Příloha č.4) 
Mgr.Minařík požádal zastupitele, p.Pavluse, o vyjádření k závěru kontroly 
P.Pavlus se odmítl vyjádřit s tím, že se vyjádří písemně po prostudování výsledků zprávy o 
provedené kontrole, nejpozději do 10.11.2011. Vyjádření bude zasláno všem zastupitelům 
(elektronickou poštou). 
ZO odložilo projednání zprávy o provedené kontrole a vzalo na vědomí vyjádření p.Pavluse.  
 
K bodu13: 
Starosta obce přednesl ZO námitku p.Rudolfa k provedené opravě komunikace.  
ZO zamítlo položení asfaltu (odhad výše nákladů 50 tis.) na této komunikaci.  
Pro: -                        Proti: Minařík, Tima, Kettner             Zdrželi se: 6 
 
K bodu 14: 
Starosta obce přednesl ZO návrh na provedení opravy komunikace k Němcovým z materiálu, 
který byl vytěžen při opravě komunikace ve směru obecní úřad – Chotěnovská.  
Náklady na opravu (položení tzv.broušenky) byl firmou Silnice Žáček vyčísleny na 12 tis.Kč 
(vč.DPH).  
ZO schválilo provedení opravy. Částka bude uhrazena v rámci financí uvolněných na 
provedení oprav komunikací v Usnesení č.18.  
Pro: 9                                            Proti: -                   Zdrželi se: -  
 
K bodu 15: 
P.Hanáková seznámila ZO se zněním Potvrzení Českého svazu včelařů o proinvestování 
dotace od obce.  
ZO vzalo na vědomí.  
 
K bodu 16: 
ZO schválilo užívání směrnice účtování majetku obce vypracovanou p.Královou.  
Pro: 9                                            Proti: -                   Zdrželi se: -  
 
K bodu 17: 

• p.Kettner – seznámil ZO s převzetím podkladů k přiznání dotace na čističku odp. vod 
od p.Malého 
 

• Mgr.Minařík – vyzval šéfredaktora Zpravodaje k podání vysvětlení autorství textu o 
historii obce 

• p.Třísko – autorkou textu je p.Myšková, redakce Zpravodaje zaujme stanovisko po 
podání písemně zpracované námitky 
  

• p.Kettner -požádal p.Třísku o uvedení správce web stránek Sdružení za nové změny 
• p.Třísko – správcem webu je p.J.Třísko 

  
• p.K.Minařík – předložil ZO materiály požadované p.Pavlusem na základě Usnesení 
č.17. Tyto materiály posléze předal p.Pavlusovi.  

• ZO vzalo na vědomí 
 
 
 



 
 

K bodu 18: 
Návrhová komise přednesla ZO návrh usnesení ze zasedání ZO ze dne 2.11.2011.  
ZO schválilo znění usnesení.  
Pro: 8                               Proti: -                           Zdrželi se: Třísko   
 
K bodu 19:  
ZO vzalo na vědomí termín příštího řádného zasedání – 23.11.2011 od 18,00 hod v zasedací 
místnosti OÚ Kunratice u Cvikova. 
 
 
  
 
  
 
 ……………………………………………          …………………………………………….. 
                    Radek Kettner                                                   Petr Tima 
 
 
 
 
 
 
……………………………………………          …………………………………………….. 
            Karel Minařík, starosta                                      Marie Hanáková, místostarostka 
 
 
 
 
 
 
Seznam příloh usnesení:  
 
Příloha č.1 – Zpráva kontrolního výboru  
Příloha č.2 – Námitky ke zprávě kontrolního výboru (p.Třísko) – příloha nedodána 
předkladatelem 
Příloha č.3 – Zpráva finančního výboru 
Příloha č.4 – Výsledek dílčí kontroly hospodaření obce 
 


